
Begroting 2021-2022

De vooruitzichten en voorspellingen aangaande de begroting, leken mede door corona zorgelijk.
De afgelopen jaren moesten we zelfs de vinger op de gemeentelijke knip houden.
Door de financiële huishouding steeds beter op orde te krijgen is daar toch een kentering ingekomen 
en dat is ook wel een compliment waard voor dit college en de partijen in het raadsakkoord. De 
voorliggende begroting en zelfs de meerjaren vooruitzichten zien er voorzichtig positief uit, dat kan 
zeker niet iedere gemeente zeggen. 

Met de huidige begroting kijken we uit naar het laatste jaar van dit raadsakkoord en college.
Een begroting die voort borduurt op ingezette ontwikkelingen. 
Ontwikkelingen die wij als Culemborg van Nu nauwlettend volgen en wij proberen scherp te letten 
op gedane toezeggingen of onverantwoord geplande bestedingen, maar bovenal op de onderdelen 
die wij als partij van belang vinden voor de Culemborgers in onze stad.
Denk daarbij aan het doorzetten van het realiseren van een levendige binnenstad, het nastreven van 
een goede fietsverbinding en mogelijk fietsstraat vanuit Parijsch naar de binnenstad, het meer en 
meer inzetten op preventie van het gebruik van sociale voorzieningen en binnen de kaders van het 
mogelijke realiseren van woningbouw.
Als gemeente zien wij de coronaperiode vooralsnog tamelijk goed zijn doorgekomen en zo veel 
mogelijk ondernemers waar mogelijk geholpen hebben om daar door heen te komen. Natuurlijk zijn 
we er nog lang niet. Corona is de wereld nog lang niet uit en er blijven genoeg problemen om op te 
lossen aan gaande het klimaat en milieu; huisvesting, vluchtelingen, immigratie,  economie  en zorg.
Wij maken ons als Culemborg van Nu wel zorgen om het veelvuldig verschuiven van Europese of 
nationale vraagstukken naar het lokale gemeentelijke niveau, waar onvoldoende capaciteit aanwezig 
is om dit goed te kunnen oppakken. Daarom zullen wij ook blijven kijken naar de juiste 
samenwerkingen in de regio’s om ons heen.

Toch zijn er ook kritische noten te maken over de begroting. Culemborg van Nu vindt dat wij als 
gemeente ons zelf best wat vaker concrete en meetbare doelstellingen mogen opleggen, gekoppeld 
aan de daarmee gepaard gaande investeringen.
Ten aanzien van de ambtelijke organisatie zal de raad zich ook steeds vaker af moeten vragen of in 
de omvang van de gemeente Culemborg, deze niet wordt overvraagd, waardoor structurele taken in 
de knel komen. 
Culemborg van Nu vraagt ook bij de komende begroting aandacht voor het op de juiste momenten 
en op de juiste wijze betrekken van de inwoners van onze stad bij vergaande besluiten. 
Tot slot zullen wij ons steeds vaker moeten realiseren dat sommige voorzieningen door een 
gemeente van onze omvang niet zelfstandig te realiseren zijn en daarom niet onnodig door 
gefinancierd moeten blijven.

Afgelopen jaar en komend jaar met de gemeenteraadsverkiezingen voor de boeg hebben wij onze 
volle inzet als raadsleden en college in ieder geval weer met veel warme gevoelens voor onze stad 
gedaan en zullen dat ook blijven doen als we daar de gelegenheid voor krijgen. 

Geruststellend vind ik naar de toekomst in ieder geval de ontmoetingen met de kinderraad. Als ik 
hoor welke zaken zij belangrijk vinden, zijn dat allemaal zaken van algemeen belang, het zijn allemaal 



wensen die zij hebben waar voornamelijk anderen wel bij zullen varen. Dat belooft veel goeds voor 
de toekomst van Culemborg.


